

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長: P23067

The Briefing Session of S5 CSD Mainland Study Tour 中五級公民與社會發展科內地考察簡介會

All S5 students are going to join the CSD Mainland Study Tour to Guangzhou and Dongguan (2 days) which is organized by the Education Bureau from 22nd January to 23rd January, 2024. Mainland Study Tour is part of the curriculum of Citizenship and Social Development. The Mainland Study Tour contributes to the curriculum aims through experiential learning by broadening students' horizons, enhancing their understanding of our country and cultivating a sense of national identity. This tour is fully subsidized by the Education Bureau.

All S5 students need to attend the briefing session for the Tour which will be held on 16th January, 2024 in the School Hall at 3:40pm. Students' participation is mandatory. Please complete the reply slip in eNotice by 19th December, 2023. For enquiries, please contact Ms. Au Mei Shan at 2497 7110.

中五級學生將於 2024 年 1 月 22 日至 1 月 23 日參加由教育局舉辦的「公民與社會發展科-廣州、東莞歷史文化內地考察(2 天)」。內地考察是公民與社會發展科課程的組成部分,期望透過體驗式學習,拓寬學生視野,增加對國家的認識及提升國民身份認同。是次內地考察活動由教育局全額資助。

為讓學生對行程安排有進一步了解,本校將於 2024 年 1 月 16 日下午三時四十分,假本校禮堂舉行中五級公民與社會發展科內地考察簡介會,所有中五級學生必須出席。敬希 貴家長於 12 月 19 日或之前填妥電子通告回條。如有疑問,請致電 2497 7110 與區美珊老師聯絡。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅頴忠校長 13th December, 2023 二零二三年十二月十三日